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Vraag 1 

Afgelopen week zijn er tijdens de rondvraag namens de VVD vragen gesteld over het achterblijven van 

antwoorden op vragen over de woningbouwplannen voor Haaften. 

Bij de vraagstelling is aangegeven bovenstaande snel (bij voorkeur per ommegaande)  te delen 

aangezien de eerder ingediende, schriftelijke, vragen al eerder zijn gesteld en slechts ten dele 

beantwoord.  

 

De portefeuillehouder heeft toegezegd met een tijdslijn  te komen voor woningbouw Haaften én heeft 

toegezegd de afspraken met ons te delen die in de intentieovereenkomst van 2009 zijn gemaakt 

tussen gemeente en Dura Vermeer. De intentieovereenkomst zou o.i. met de raad gedeeld worden via 

een besloten sessie of een niet openbaar te maken document. 

 

Tot nu toe is hier nog geen zichtbaar vervolg aangegeven. Graag ontvangen we dan ook per 

ommegaande de reactie van de wethouder. 

 


